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اعلام آمادگی عمان برای تاسیس کارخانه های 
دارویی ایران در این کشور

س�فیر عمان در ایران نسبت به تأسیس کارخانه های ایرانی در حوزه های دارویی 
در این کشور اعلام آمادگی کرد.

ب��ه گزارش وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، ابراهیم المعینی س��فیر عمان در ایران این 
مطلب را در دیدار با حامد فروزان مدیرکل امور بین الملل وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
عنوان کرد.  وی همچنین در این دیدار تصریح کرد: معتقدیم همکاری های دو جانبه کشورها 
باید افزایش یابد و آمادگی تأس��یس کارخانه های ایرانی در حوزه های دارویی در کشور عمان 
را داریم. سفیر عمان در ایران افزود: فعالیت وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی مرتبط با چند 
وزارتخانه در عمان می شود و امیدواریم در موضوعات متناظر تفاهم  نامه هایی بین وزارتخانه ها 
امضا ش��ود. مدیرکل امور بین الملل وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیز در دیدار با س��فیر 
عمان در ایران به روابط تاریخی، فرهنگی و دوس��تانه دو کش��ور اش��اره و اعلام آمادگی کرد: 
تجربه های این وزارتخانه و س��ازمان های زیرمجموعه به س��ازمان های متناظر در این کش��ور 
منتقل می شود. حامد فروزان ضمن اشاره تأکید مقام معظم رهبری و آیت الله رئیسی مبنی 
ب��ر افزایش تعاملات تجاری و همکاری های دوجانبه، ظرفیت ها و توانمندی های وزارت مردم 
را تش��ریح کرد. وی به س��فر وزیر کار وقت وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در سال ۱۳۹۲ 
به عمان و امضای دو تفاهم  نامه در حوزه های آموزش های فنی وحرفه ای و کار و اش��تغال با 
وزارت نی��روی کار وزارت عمان اش��اره کرد. مدیرکل امور بین المل��ل وزارت مردم افزود: دو 
برنامه اقدام مشترک همکاری بر اساس یادداشت تفاهم نامه های منعقده به همراه تاریخ های 
پیش��نهادی جهت برگزاری اولین نشس��ت کارگروه های همکاری ارس��ال شده و درخواست 
داریم با هماهنگی مسئولین مرتبط عمان، زمان نشست مشخص شود. فروزان به ایجاد بندر 
کش��تیرانی مختص سازمان کشتیرانی جمهوری اس��لامی ایران اشاره کرد و افزود: به زودی 
دعوت  نامه رسمی همراه با تاریخ پیشنهادی بابت حضور وزیر کار عمان در ایران ارسال و این 

موضوع در دستور کار وزارت مردم قرار دارد.

کلیات توسعه کشاورزی قراردادی تصویب شد
کلیات توس�عه کش�اورزی قراردادی با کمک شرکت  های پش�تیبان و پیشرو در 
پنجمین نشست قرارگاه تأمین مالی و سرمایه گذاری در بخش کشاورزی به تصویب 

رسید.
گزارش ایلنا از وزارت جهاد کش��اورزی، این دس��تورالعمل به منظ��ور کمک به متقاضیان 
اجرای کش��اورزی ق��راردادی و همچنین تنظیم روابط بین دس��تگاه  ها و بخش  های مختلف 
دولتی با بخش خصوصی و به ویژه ترس��یم مس��یر سیاس��ت گذاران و دست  اندرکارن بخش 

دولتی برای حمایت از اجرای درست این الگو تدوین شده است.
بنابر این گزارش، با توجه به این که عمومی ترین الگوی اجرایی توسعه کشاورزی قراردادی 
برای محصولات با ارزش افزوده و ارزآوری بالا، توسعه کشاورزی قراردادی با کمک شرکت  های 

پیشرو و پشتیبان است، از این رو دستورالعمل فوق با تمرکز بر این الگو تهیه شده است.
در این نشس��ت وزیر جهاد کشاورزی بر لزوم حمایت بانک  ها از کشاورزی قراردادی تاکید 
کرد و گفت: یکی از الزامات توسعه کشاورزی قراردادی، توسعه روش  های تامین مالی بانک  ها 
و پذیرش قراردادهای منعقده با کش��اورزان برای پرداخت تسهیلات به شرکت  های پشتیبان 
است. سید جواد ساداتی نژاد با بیان این که در همه دنیا قراردادها مبنای پرداخت تسهیلات 
به ش��رکت های پشتیبان و حامی کش��اورزی قراردادی هستند، اظهار داش��ت: بانک ها باید 
در ریس��ک تولیدات بخش کش��اورزی سهیم باش��ند و این ریس��ک  که بخش جدایی ناپذیر 
تولیدات کشاورزی است، نباید فقط به سرمایه گذار بخش کشاورزی تحمیل شود. وی افزود: 
ش��رکت های پشتیبان و پیش��رو باید بتوانند با اس��تفاده از قراردادهای منعقده با کشاورزان 
تس��هیلات دریافت کنند و قراردادها باید مبنای پرداخت تسهیلات به شرکت های پشتیبان 
بخش کش��اورزی باشند. وزیر جهاد کشاورزی گفت: ش��رکت های پشتیبان باید منابع بالای 
نقدینگی را داش��ته باش��ند تا بتوانند هزینه های تهیه و تامین نهاده هایی همچون کود، بذر و 
س��موم شیمیایی را قبل از کش��ت از طریق بانک تامین کنند. براساس این گزارش، در ادامه 
این نشس��ت مقرر ش��د، بانک مرکزی ظرف یک ماه آینده ش��یوه نامه تامین مالی کشاورزی 
قراردادی را تنظیم و به بانک ها ابلاغ کند. در این جلس��ه، محمد قربانی معاون برنامه ریزی و 
اقتصادی وزارت جهاد کش��اورزی نیز گزارشی از اقدامات انجام شده برای استفاده از لیزینگ 
)واس��پاری( در توسعه مکانیزاسیون و مدرن سازی بخش کشاورزی و تشکیل صندوق توسعه 
کسب و کار کشاورزی ارایه کرد. وی در همین حال از نهایی شدن پیش نویس مصوبه استفاده 
از ظرفیت  های قانونی و عملیاتی صنعت واسپاری )Leasing( در متنوع  سازی تامین مالی و 

سرمایه  گذاری زنجیره ارزش بخش کشاورزی و ارسال آن به هیات دولت خبر داد.
قربانی افزود: بخش خصوصی برای امضای تفاهم  نامه تش��کیل صندوق حمایت از توس��عه 
کسب و کار کشاورزی برای تحول در بخش کشاورزی و اجرای مگاپروژه  های بخش کشاورزی 

آمادگی کامل دارد.

وزی�ر صنعت، معدن و تج�ارت گفت: تحقق 
رشد هشت درصدی اقتصادی در سال ۱۴۰۱ به 
معنای رسیدن به سطح تولید سال ۹۷ و کاملًا 

دست یافتنی است.
به گزارش ایرنا، "س��ید رضا فاطمی امین" شامگاه 
دوشنبه در نشست خبری با خبرنگاران افزود: برنامه 
ریزی برای دس��تیابی به رشد هشت درصدی برای 
اقتصاد اتفاق عجیبی نیس��ت، چون معادل س��طح 
تولیدی اس��ت که در س��الهای ۹۷ و ۹۸ در کشور 
وجود داش��ته است و سال آینده کار ما فقط بازیابی 

است.
وی بیان داشت: دست یافتن به این رشد نیازمند 
هماهن��گ کردن س��ه مولفه تقاض��ا، تامین مالی و 

سرمایه در گردش و تامین مواد اولیه است.
وزیر صنع��ت، معدن و تجارت خاطرنش��ان کرد: 
در مقول��ه تقاضا بخش��ی از آن از طری��ق صادرات 
و بخش��ی دیگ��ر از طریق تقاض��ای داخلی محقق 
می ش��ود که تقاضای داخلی از راهکارهای همچون 
افزایش دس��تمزدها و ش��یوه هایی همچ��ون اعتبار 
خری��دار تحقق خواهد یافت و اگر تولیدی داش��ته 
باش��یم که خریدار نداشته باشد این رشد را محقق 

نخواهد کرد.
وی از پیگی��ری دو پروژه به ص��ورت همزمان در 
سال جاری برای مقوله سرمایه در گردش واحدهای 
برای تحقق رش��د هش��ت درصدی خب��ر داد که با 
اجرای آنها فرآیند اعطای تسهیلات به شدت ساده 

خواهد شد.
وی ادام��ه داد: در این پروژه پرداخت تس��هیلات 
بر مبنای س��اختارهایی اس��ت که در سامانه جامع 
تجارت ثبت ش��ده و منحصراً در حس��اب فروشنده 

وجود دارد.
فاطمی امین خاطرنش��ان کرد: پ��روژه دوم تامین 
مالی زنجیره ای اس��ت که امس��ال برای چهار هزار 
میلیارد تومان این کار عملیاتی شده است و در نیمه 
دوم س��ال آینده بیش از ۷۰ درصد مس��ائل ما در 

موضوع سرمایه در گردش حل خواهد شد.
وی تاکی��د ک��رد: تواف��ق افزای��ش ۵۷ درصدی 
دس��تمزد فقط برای "کف حقوق" اس��ت، این یک 
توافق س��ه جانبه ب��وده و نماین��دگان کارفرمایان، 
کارگ��ران و ما به عنوان یک عض��و از دولت در آن 

حضور داشتیم.
کل زنجیره فولاد وارد بورس کالا شد

وزیر صنعت، معدن و تجارت خاطرنش��ان کرد: از 
ش��هریورماه گذش��ته کل زنجیره فولاد وارد بورس 
کالا ش��د، البته ۱۵ قاعده جدید بورس اجرایی شد 

که س��بب شد از مهرماه به بعد روند قیمت میلگرد، 
شمش و ورق رو به کاهش بگذارد.

به گفته وی، این کاهش قیمت با وجود قطع گاز 
صنایع اتفاق افتاد حالی که علی القاعده باید گران تر 
می ش��د. فاطمی امین ادامه داد: امروز ورق، شمش 
و میلگرد به قیمت واقعی ش��ان را پیدا کرده اند و در 
عوض حاشیه س��ود واحدهای فولاد القائی کاهش 
یافته اس��ت. وی تاکید کرد: امروز سهمیه بندی ها 
در حوزه فلزات برداشته شده و اصلاح بازارهای پایه 
که با سیمان و فولاد آغاز شد روز گذشته با شیشه و 
ام دی اف نیز ادامه یافت، ضمن اینکه واردات سنگ 

آهن نیز در حال بررسی است.
وی تصریح کرد: ورود به بورس کالا س��بب ش��د 
قیمت ها دیگر دستوری نباشد و عرضه ها و تقاضاها 

شفاف باشند.
صادرات تا پایان سال به بیش از ۴۷ میلیارد 

دلار خواهد رسید
ای��ن عضو کابینه دولت س��یزدهم تاکید کرد: در 
حوزه صادرات بیش از آنچه برنامه ریزی ش��ده بود 
محقق ش��د، به ط��وری که تا پایان امس��ال میزان 
ص��ادرات ب��ه ۴۷ میلی��ارد دلار خواهد رس��ید، در 
حالی که س��ال گذش��ته این رقم ۳۵ میلیارد دلار 
بوده است؛ بر این اساس از وعده پنج میلیارد دلاری 

افزایش صادرات پیشی گرفته ایم.
واردات باید در همه حوزه ها انجام شود

وزی��ر صنعت، مع��دن و تجارت گف��ت: در زمینه 
واردات باید جریان شکل بگیرد، نه اینکه به صورت 
برکه ای ب��دون حرکت در حوزه تب��ادلات خارجی 

برنامه ریزی کنیم.
وی با بیان اینکه باید زنجیره ای از تبادلات تجاری 
ش��کل بگیرد، خاطرنشان کرد: یکی از راهبردها در 
ای��ن زمینه خری��د و فروش دو جانبه اس��ت و باید 
مب��ادی را متنوع کنی��م و ترکیب فعل��ی را تغییر 

دهیم.
فاطمی امین با تاکید بر اینکه باید از خام فروشی 
فاصل��ه بگیریم و صادرات محصولات دانش بنیان را 
افزایش دهیم، تصریح کرد: در هر حوزه ای می توانیم 
تا ۲۰ درصد واردات و حداقل ۲۰ درصد صادرات را 

در دستور کار قرار دهیم.
به گفته وی، به جز شرکت هایی مانند سامسونگ 
و ال جی که به تعهدات خود عمل نکردند می توانیم 
در همه زمینه ها تجارت را تجربه کنیم. فاطمی امین 
خاطرنش��ان کرد: می��زان ص��ادرات و واردات مورد 
اهمی��ت نیس��ت، بلکه نس��بت این مولفه ه��ا باید 
هدف گذاری ش��ود و همچنین به هیچ کدام وابسته 

نباشیم.
راهبرد توسعه صنعتی تدوین شده است

این عضو کابینه دولت سیزدهم خاطرنشان کرد: 
راهبرد توسعه صنعتی کش��ور کاملًا تدوین شده و 
بع طور مشخص اهداف آن کاملًا برآورد شده که بر 
مبنای تولید، صادرات، منابع بانکی و غیره مشخص 

شده است و اوایل سال آینده منتشر می شود.
وی گفت: وعده هایی که تاکنون نیز داده شده بر 
مبنای همین برنامه ها بوده است و امروز به جز یک 

وعده، سایر وعده ها عملیاتی و اجرایی شده است.
آمایش سرزمینی

فاطمی امین یادآور شد: امروز بسیاری بیکاری ها 
و حاش��یه نشین ها به دلیل عدم آمایش سرزمینی 
است یعنی شهرهای داریم که مهاجرت های زیادی 
ب��ه آنها انجام ش��ده و در مقابل ش��هرهای دیگری 
وج��ود دارد که با وضعیت اس��فناکی در اش��تغال 

مواجه هستند.
فاطمی امینی خاطرنش��ان کرد: امروز یک مطالعه 
کامل و دقیق به تفکیک همه شهرستان های کشور 
انجام شده و حداکثر تا آخر فروردین با منتشر شده 

و به بحث گذاشته می شود.
وی توضی��ح داد: در این برنام��ه آمایش صنعتی، 
اولویت هر شهرس��تان با دو معی��ار فعالیت متوازن 
در زنجیره و توان از نظر جغرافیایی عملیاتی ش��ده 

است.
اصلاح��ات س��اختاری در وزارت صمت، از س��ال 

آینده نتیجه می دهد
 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: با تمرکز روی 
مسائل ساز و کاری و ساختاری در ماه های گذشته، 
س��ال آینده ابزارهای کافی ب��رای مدیریت در این 

وزارتخانه در اختیار داریم.
 این عضو کابینه دولت س��یزدهم افزود: مس��ائل 
کش��ور بی��ش از آنک��ه به افراد وابس��ته باش��د، به 
سازوکارهایی گره خورده است که باید اصلاح شود، 
بر این اساس سعی کردیم در ماه های گذشته تمرکز 
اصلی م��ان را روی موضوعاتی بگذاریم که س��از و 

کاری و ساختاری محسوب می شوند.
وی بیان داشت: هرچند این رویکرد کمی وقتگیر 
شد اما نوید می دهیم که سال آینده ابزارهای کافی 
برای مدیری��ت در این وزارتخانه در اختیار خواهیم 
داش��ت. وزیر صنعت، معدن و تجارت خاطرنش��ان 
ک��رد: ی��ک وزارتخان��ه توانمن��د باید چه��ار اقدام 
اولویت گذاری، قاعده گذاری، تس��هیلگری و نظارت 
را ب��ه خوبی انجام دهد و با ای��ن نگاه باید تغییرات 

اساسی انجام شود.
 وی ی��ادآور ش��د: یکی از این تغیی��رات، موضوع 
قیمت تولیدکننده است که یک ابزار بسیار موثر در 

تنظیم بازار محسوب می شود.
 فاطمی امین تصریح کرد: سازوکارهای یاد شده 
باید به خوبی تبیین شود و برای آن ها مطالبه گری 
ایجاد ش��ود تا مورد حمایت واقع شوند. وی یادآور 
شد: در این زمینه پیشنهادی مطرح شده و در نظر 
داریم تا اواخر فروردین ۱۴۰۱ یک کارگاه سه روزه 
ب��رای اصحاب رس��انه برگزار کنیم ت��ا رویکردهای 
جدید وزارتخانه را به بح��ث بگذاریم تا خبرنگاران 

روی این رویکردها و اولویت ها مسلط شوند.

رشد ۸ درصدی اقتصاد در سال آینده کاملًا دست یافتنی است
وزیر صنعت، معدن و تجارت: 

سرپرست سازمان جهاد کشاورزی استان تهران از تعیین قیمت میوه تنظیم بازاری 
شب عید خبر داد که براساس آن قیمت پرتقال ۹ هزار تومان، سیب قرمز ۱۱ هزار 

تومان و سیب زرد ۱۲ هزار تومان تعیین شد.
به گزارش ایلنا، سعید پازوکی از تعیین قیمت میوه تنظیم بازاری شب عید خبر داد و گفت: 
در جلسه ستاد تنظیم بازار استان که امروز با حضور معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار 

تهران برگزار شد، قیمت  های میوه برای عید نوروز به تصویب رسید.
به گفته سرپرست سازمان جهاد کشاورزی استان تهران، براساس نظرات کارشناسی اعضای 
ستاد تنظیم بازار هر کیلو پرتقال ۹ هزار تومان، سیب قرمز ۱۱ هزار تومان و سیب زرد ۱۲ 

هزار تومان تعیین ش��ده است. وی ادامه داد: برخورد قانونی با متخلفان و اخلالگران بازار در 
دس��تورکار دس��تگاه نظارتی قرار دارد و با هرگونه احتکار کالا و افزایش نامتعارف قیمت ها 

براساس قانون رسیدگی و برخورد می شود.
پازوکی با تأکید بر نظارت بر بازار ش��ب عید اظهار داش��ت: تیم های گش��ت و نظارت جهاد 
کش��اورزی با همکاری س��ایر نهادها، گشت های منظمی در سطح ش��هر خواهند داشت و با 

هرگونه سودجویی مقابله می شود.
وی افزود: ذخیره کالاهای اساسی به میزان کافی در انبارها موجود است و هیچ جای نگرانی 

وجود ندارد.

 از سوی سرپرست 
 سازمان جهاد کشاورزی
 استان تهران؛

قیمت میوه شب 
عید اعلام شد

تحلیلگر مسائل اقتصادی:

افزایش دستمزد کارگران موجب رونق و افزایش تولید می شود

وزیر اقتصاد:

۵۰ درصد انبارهای املاک تملیکی خالی شدند

تحلیلگ�ر مس�ائل اقتص�ادی با 
تاکید بر اینکه بزرگ ترین مشکل 
تولید، کمبود تقاضای موثر است، 
گفت: افزایش دس�تمزد کارگران 
باع�ث افزای�ش ق�درت خرید و 
تقاض�ای موثر در جامع�ه خواهد 
شد که در نهایت به افزایش تولید 
و منجر به استفاده از ظرفیت خالی 

بنگاه های اقتصادی می شود.
»سعید فتحی سارانی« در گفت وگو 
با ایرنا در خصوص افزایش دس��تمزد 
سال آینده کارگران و انتقادها به این 
موضوع، اظهار داش��ت: زمانی افزایش 
نرخ دس��تمزد موجب ضربه به تولید 
می ش��ود که هزینه تولید بیش از نرخ 
ارز تغییر کند. سال ۹۶ تا کنون نرخ ارز 
هفت برابر شده در حالی که دستمزد 
در س��ال آینده نسبت سال ۹۶ کمتر 
از شش برابر خواهد شد؛ پس موجب 

کاهش قدرت رقابت کالای داخلی در 
برابر با کالای خارجی نمی شود.

بزرگ ترین مش��کل تولی��د، کمبود 
تقاضای موثر است

وی افزود: اکنون بزرگ ترین مشکل 
بخش تولی��د، کمبود تقاض��ای موثر 
است و کارخانه ها و واحدهای صنعتی 
و تولیدی زی��ر ظرفیت کار می کنند، 
این در حالی اس��ت که  اگر دستمزد 
کارگ��ران که اقش��ار ضعی��ف جامعه 
هس��تند، افزایش یابد ب��ه دلیل میل 

ب��الای نهایی مصرف، باع��ث افزایش 
قدرت خرید در جامعه خواهد ش��د و 
به رونق و افزایش تولید کمک می کند. 
ای��ن کارش��ناس و تحلیگر مس��ائل 
اقتصادی ادامه داد: افزایش دس��تمزد 
کارگران به صورت غیرمستقیم موجب 
رشد تقاضای مؤثر می شود؛ با افزایش 
درآم��د و قدرت خرید کارگران انتظار 
است که آمار ازدواج و نرخ باروری بالا 
بروند و این امر نیز به تقاضاهای موثر 
منجر خواهد ش��د. وی ب��ا بیان اینکه 
بحث تعدیل نیرو با افزایش دس��تمزد 
کارگ��ران قاب��ل طرح نیس��ت، گفت: 
کش��وری که از نظر تج��اری با موانع 
مختلف همچون تحریم مواجه است، 
رشد مصرف داخلی مهم ترین سیاست 

در افزایش تقاضا است.
عدم افزایش دستمزد باعث افزایش 

فاصله طبقاتی و بی عدالتی می شود

فتح��ی س��ارانی اف��زود: حت��ی در 
مباح��ث اقتص��اد متع��ارف نیز بحث 
تعدیل نیرو با افزایش دستمزد زمانی 
مطرح می ش��ود که نرخ ارز ثابت بوده 

باشد. 
وی بی��ان داش��ت: ام��کان دارد که 
افزایش دستمزد موجب افزایش تورم 
شود، ولی مالکان سرمایه، سفته بازان 
و دولت تورم ۴۰ درصدی را بر اقتصاد 
تحمیل می کنن��د، در صورتی که اگر 
قدرت خرید نیروی کار افزایش نیابد 
علاوه بر کاهش تقاضا موجب افزایش 
فاصله طبقاتی و بی عدالتی می ش��ود. 
اینکه حتما افزایش دس��تمزد موجب 
رشد تورم می شود، نیز قطعی نیست، 
زیرا افزایش تولید با توجه به ظرفیت 
خال��ی بنگاه ه��ا، موجب اس��تفاده از 
صرفه های ناش��ی از مقیاس و کاهش 

هزینه متوسط تولید خواهد شد.

وزی�ر اقتص�اد اظه�ار داش�ت: 
جری�ان ورود و خ�روج به املاک 
تملیکی باید بیش�تر کنترل شود. 
در واق�ع جریان ورود ب�ه انبارها 
بای�د کُند ش�ده و جری�ان خروج 
بای�د س�رعت بیش�تری بگیرد تا 
میزان و زمان ماندگاری کالاها در 
انبارها به حداقل برسد. در جهت 
ه�ر تدبیری ب�رای ای�ن موضوع، 
آم�اده کمک هس�تیم ک�ه از این 
جمله می توان به اصلاح س�اختار 

سازمانی اشاره کرد.
ایلن��ا، سیداحس��ان  گ��زارش  ب��ه 
خاندوزی در نشس��ت ام��روز خود با 
مدیران سازمان املاک تملیکی اظهار 
داش��ت: س��ازمان املاک تملیکی در 
تعامل بس��یار ویژه و خاص با س��ایر 
دس��تگاه ها می تواند ایفای مسئولیت 
کن��د. ای��ن س��ازمان می توانس��ته و 
می تواند بهتر عمل کند اما س��دهایی 

وج��ود دارد که بدون همکاری س��ایر 
نهاده��ا می توان��د چال��ش اساس��ی 
ب��رای س��ازمان باش��د. امیدواریم با 
رویک��رد جدید دولت و ق��وه قضائیه 
به این چالش فائق ش��ویم. وی افزود: 
امیدواریم یکی از اولویت های مجلس، 
بعد از ط��رح بودجه، بررس��ی برخی 
محدودیت ه��ای لایح��ه دو فوریت��ی 
انبارها باشد. با اینکه تلاش های خوبی 
مجموعه  متاس��فانه  گرفت��ه،  صورت 
تلاش ها به قدر مطلوب راضی کننده 
نیس��ت. افزایش 52 درصدی فروش، 
بیش��تر شدن تحرک را نشان می دهد 

اما تفاوت زیادی با ارزش کالا ندارد.
وزیر اقتصاد و ام��ور دارایی تصریح 
کرد: جری��ان ورود و خروج به املاک 
تملیکی باید بیش��تر کنترل شود. در 
واقع جری��ان ورود به انبارها باید کُند 
ش��ده و جری��ان خروج باید س��رعت 
بیش��تری بگی��رد ت��ا می��زان و زمان 

ماندگاری کالاها در انبارها به حداقل 
برسد. در جهت هر تدبیری برای این 
موض��وع، آماده کمک هس��تیم که از 
این جمله می توان به اصلاح س��اختار 

سازمانی اشاره کرد.
خان��دوزی اضاف��ه ک��رد: اتصالات 
سامانه ای مثل پرونده های تعزیراتی یا 
گمرک باید به ص��ورت برخط و قابل 
رصد تعیین تکلیف ش��ده و مختومه 
اع��لام ش��ود. در ح��وزه کالاهایی که 
نیازمند عرضه و فروش می باش��د هم 

به همین ترتیب باید عمل شود.
وی ب��ا تاکید ب��ر لزوم اس��تفاده از 

ظرفیت های بیش��تر در فروش املاک 
تملیکی بیان کرد: سازمان باید در کنار 
بورس و دیگر موارد از سایر ظرفیت ها 
هم برای فروش اس��تفاده کند. من به 
عنوان وزیر اقتصاد مکلف هس��تم که 
پش��تیبانی های لازم را انجام بدهم اما 
شما هم باید در سطح وسیع تری برای 
عرضه اق��دام کنید. به دنبال حراج به 
صورت برخط با دسترسی چندین هزار 
نفر هستیم که قابل تفسیر قانونی هم 
می باش��د اما متاسفانه برخی در همین 
ابتدای امر، ایجاد مانع کردند. امیدواریم 
در اردیبهش��ت ماه سال پیش رو شاهد 
حراج های بزرگ و واقعی باش��یم. وزیر 
اقتص��اد و امور دارایی متذکر ش��د: دو 
س��ال پیش رس��انه ها و مردم توجهی 
به وضعیتی که از ام��روز هم بدتر بود، 
نداشتند ولی ایجاد حساسیت شده که 
باید از این حساسیت به عنوان فرصت 

استفاده کرد. 


